
Referat af Beboermøde i afd. 106 VIBO VOGNVÆNGET. 

 

 Afholdt den 11. januar 2023 kl 18.30 

 

Mødet indledes af nuværende formand, Peter Schneider, som takker de velmødte beboere til 

årets første ordinære beboermøde i afdelingen. 

 

Deltagere : 29 lejemål 

 

Deltagere fra VIBO : 2 ( Karsten og Martin) 

 

 

Valg af Dirigent : Benny 

Valg af Referent : Monica 

Valg af Stemmetællere : 2 blev valgt 

 

Afdelingsbestyrelsens beretning: 

Parkeringskælderen, Sommertur 22’, YouSee Tv og Internet, Husregler, Huslejestigning, 

Hærværk i kælder ( konsekvens: opsætning af overvågning), Ghettoliste 23’, opsætning af 

skralderum samt brandsikring af affaldsskakterne. 

 

Behandling af indkomne forslag: 2 

 

1.Dueværn og udvendig vinduesvask på karnapvinduer i Haraldsgade. 

 

Problemet er noteret hos VIBO og der arbejdes på at finde en løsning. Der er afsat penge til 

dueværn i det kommende budget. 

 

2. Nøglebrik og elektrisk hegn i mellemgangen unødvendigt . 

 

Forslaget blev ikke godkendt eller gennemgået da beboer ikke til stede. 

 

Regnskab over afd. rådighedsbeløb: Godkendt 

 

Regnskab over afd. Beboerlokale: Godkendt 

 

Årsregnskab 21/22 : Godkendt 

 

Budgettet godkendt med en forhandlet huslejestigning på 4 % 

 

Efter valget ser afdelingsbestyrelsen ud som følger : 

 

Peter Schneider 

Bente Hegvad  



Peter Hegvad 

René Poulsen 

Shirin Taher 

Suppleanter : 

Monica Parol 

Charlotte Pedersen 

 

 
 

Evt.: 

Spørgsmål fra beboer : Må suppleanter invitere sig selv til bestyrelsesmøderne? 

Svar fra bestyrelse: Nej, det må de ikke. Men bestyrelsen er åben for at drøfte det til næste 

bestyrelsesmøde. 

Spørgsmål fra beboer : Må firmabiler holde på afdelingens parkeringsbåse? 

Svar fra bestyrelse : 

Ja, med gyldig parkeringstilladelse 

Spørgsmål fra beboer : Kan man vælge andre tv- udbydere end YouSee? 

Svar fra bestyrelsen: Ja, snart bliver det muligt med TDC samarbejde som åbner for 

valgmulighederne. 

Spørgsmål fra beboer : 

Kan jeg bruge motionsklubben i fleksible tider? Udenom det i forvejen bestemte tidsinterval? 

Evt. Egen indgang med nøglebrik? 

Svar fra bestyrelsen: 

Nej. Af sikkerhedsmæssige årsager, SKAL der være opsyn ved tilfælde af ulykke. 

Spørgsmål fra beboer: 

Skal der males altan vægge snart? 

Svar fra bestyrelsen: 

Ja, der er afsat penge til projektet. 

Spørgsmål fra beboer: 

Emhætten i køkkenet suger ikke optimalt. Kan man udbedre problemet?  

Svar fra bestyrelsen: 

Emhætten suger fint og ventilationen er velreguleret. Udskiftning af udsugningsystemet er 

desværre ikke budgetvenligt. 

 

Til sidst var der en del kritik af bestyrelsen og dens arbejde. 

 

 

Formanden og de øvrige bestyrelsesmedlemmer, takker de fremmødte beboere og annoncerer 

mødet, for hævet.   

 

 

 

 

Valg af Revisor : Kamile 


